
 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 13.02.2015. 

ZAPISNIK 

sa 3. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 13. veljače 2015. godine s 

početkom u 14.00 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3,  Pula. Prisutni su članovi Nadzornog odbora 

Veljo Šumberac i Rossana Matejčić Miljević te predsjednica Gordana Tripković. Ostali prisutni: 

direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora Stojković. 

Predsjednica NO Gordana Tripković utvrdila je da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova Nadzornog 

odbora  te da postoji većina za donošenje pravovaljanih odluka.  

 Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice,  

2. Prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju  TZ Pule u 2014. 
godini. 

 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 2. sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj –  ukratko iznosi stavke Izvještaja uspoređene s Rebalansom koji je 

donesen krajem prošle godine. Ističe da je 2014. bila rekordna godina sa 8% više noćenja i dolazaka 

turista. S obzirom da je bila kišovita i da danas nije lako ostvariti plus, možemo biti zadovoljni 

rezultatima. Prihodi od boravišne pristojbe pratili su povećanje noćenja, a od turističke članarine porasli su 

za 11%. Prihodi od proračuna Grada, TZ Istre, HTZ-a i ostali prihodi veći su zbog dobivanja sredstava na 

raznim natječajima. Kredit za projekt Svjetleći divovi realiziran je do kraja, dio prihoda dobiven je od 

donatora, tako je i  Uniline uplatio sponzorstvo u iznosu od 75.000 kn te je zbog toga ostvareno 5% više 

od planiranih sredstava. Iznos prihoda veći je i zbog dozvoljenog minusa. 

Administrativni troškovi su u okviru plana. Rad tijela Zajednice veći je zbog troška poklona za Skupštinu 

za 2013. godinu za koje je račun stigao u 2014. godini. Aktivnosti su uglavnom realizirane prema planu. 

Trošak eko akcija je na nivou plana, a trošak izbora najljepšeg izloga veći je za 100% zbog sudjelovanja 

Grada. Kod manifestacije Gastro proljeće i jesen rashodi su veći jer je TZ Pula plaćala sve troškove, a 

ostale turističke zajednice su kasnije refundirale troškove. Potpore manifestacijama veće su za 10% od 

planiranog jer su u toku godine podržane nove manifestacije. U sklopu festivala Visualia održana je 

svečanost uključenja Svjetlećih divova. U suradnji s Društvom vodiča i Arheološkim muzejom 

organizirane su dvije vodičke ture, Gastro-gourmet ruta srijedom i Povijesna svakog ponedjeljka. Gourmet 

ruta jako je dobro prihvaćena od strane turista koji su bili zadovoljni kako razgledom tako i ponudom 

restorana uz povoljnu cijenu. 



Financirana je i novogodišnja rasvjeta, a dio je ostao za platiti u ovoj godini. Kod interneta i oglašavanja 

na društvenim mrežama najveća je stavka prevođenje jer se stalno pojavljuju novi tekstovi i informacije 

koje vrijedi objaviti.  Kod offline komunikacija oglašavalo se u kampanjama HTZ-a, SMP-a Istre, raznim 

brošurama, a promidžbeni materijali tiskani su po planu dok su se suveniri radili prema potrebi kako su 

podijeljeni. Nastupi na sajmovima odrađeni su u suradnji s Arenaturistom i TZO Medulin te samostalno 

prema odlukama Vijeća pa je stavka veća od planirane. Povećanje je zabilježeno i kod stavke Prezentacije 

zbog projekta Hrvatska 365 koji se prezentirao u Milanu i Parizu u organizaciji Hrvatske turističke 

zajednice. Povodom svjetskog dana turizma u prostoru TZ Pule održana je izložba na temu rukotvorina, a 

za djelatnike ureda organizirana je posjeta Turskoj kao zemlji gdje je ručni rad izrazito prisutan u ponudi. 

U suradnji s agencijom Mara, Povijesnim i pomorskim muzejom Istre i Arheološkim muzejom izrađena je 

mobilna aplikacija sa svim kulturnim znamenitostima te rimskom i austrougarskom rutom Pule. 

Značajan trošak je izrada aplikacije za prijavu gostiju za male iznajmljivače koja je potrebna zbog velikog 

broja novih iznajmljivača i prijava koje inače idu preko info punkta pa je tako u prošloj godini na info 

punktu ručno odrađeno preko 30 tisuća prijava gostiju. Radi toga u ovoj godini angažirane su dvije 

djelatnice, a do sezone će biti još jedna, preko programa Stručnog osposobljavanja. Ostali troškovi veći su 

od planiranih jer je tu financiranje projekta VeroTour sa 50% iznosa, a ostatak će se uplatiti u ovoj godini. 

Također su u ostalim troškovima uskrsna dekoracija, prezentacija mobilne aplikacije i arhivsko snimanje 

grada. Napominje da su u Prilogu financijskog plana komentirane razlike između knjigovodstvenog i 

našeg prikaza jer mi pratimo tijek novca, a knjigovodstvo radi po svojim karticama i kontima. 

 

Na pitanje g. Šumberca kod koje banke je uzet kredit za dizalice, direktorica odgovara da je to Zagrebačka 

banka zbog najpovoljnijih uvjeta. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – istakla je da je prošla godina bila značajna po završetku projekta 

Svjetlećih divova koji su  bili izuzetno posjećeni i ostvarena je velika promocija. Projekt je dobio i niz 

nagrada koje su, po njenom mišljenju, rezultat dobre povezanosti i suradnje svih čimbenika.  

 

Predsjednica Gordana Tripković – zaključuje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima, sredstva su 

trošena prema planu i rebalansu, nepravilnosti nema, a dobri rezultati i dodatne vrijednosti potvrda su 

sinergije svih učesnika.  

 

Nadzorni odbor prihvatio je prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju  TZ Pule u 

2014. godini. 

 

Sjednica je završena u 14 i 50. 

Zapisničar         Predsjednica 

Eleonora Stojković               Gordana Tripković 


